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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 18. oktober 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 35 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 35:
’’Inden samrådet om Epilepsihospitalet Filadelfia den 25. oktober 2011 bedes 
ministeren oplyse, hvilken dokumentation der findes for kvaliteten af den spe-
cialiserede udredning og behandling på Filadelfia. Ministeren bedes desuden 
oplyse, om Filadelfias aktiviteter er i overensstemmelse med Sundhedsstyrel-
sens specialeplan og målet om at samle den specialiserede behandling på 
færre enheder.”

Svar:
Epilepsihospitalet har i forbindelse med specialeansøgningen til Sundhedssty-
relsen beskrevet, hvordan hospitalets funktioner hidtil er blevet varetaget, og 
hvordan de vil blive søgt varetaget fremover. Derudover er der i ansøgningen 
redegjort for den indsats, der gøres på forskningsområdet, og for hvordan 
hospitalet indgår i et europæisk netværk om behandling af epilepsipatienter.

Jeg er ikke bekendt med, at der foreligger data, der nærmere dokumenterer 
kvaliteten af den specialiserede udredning og behandling på Epilepsihospita-
let.

Da jeg går ud fra, at Epilepsihospitalet ikke varetager specialiserede funktio-
ner, som man ikke er godkendt til, må jeg lægge til grund, at aktiviteterne på 
Epilepsihospitalet er i overensstemmelse med Sundhedsstyrelsens speciale-
plan og målet om at samle den specialiserede behandling.

Med venlig hilsen

Astrid Krag  /   Jesper Myrup
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